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Ekebyskolans aula är inte den bästa lokalen fearkommunfullmäktige ur
tillgänglighetssynpunkt. Talarstolen och scenupphöjningen gör det svårt
för vissa att kunna ta plats där och göra sin röst hörd.

I väntan på att frågan om kommunfullmäktigelokal utreds, vad gäller
bland annat tillgänglighet, kan enkelt âtgärdade hinder tas itu med.

Vänsterpartiet i Sala yrkar därför: 
att höj- och sänkbar talarstol införskaffas, samt

att det ses över hur scenupphöjningen görs mer tillgänglig.

 
ohanna Ritvädotter (V)

Q //}'rJM}'«'a*’z,'?*(z'
Maria Arvidsson (V)
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KOMMUNSTYRELSENS	FÖRVALTNING

Samhällsbyggnadskontoret

Åsa	Eriksson   

SALA KOMMUN
Kommunstyrelsens förvaltning
Box 304
733 25 Sala

Besöksadress: Stora Torget 1
Växel: 0224-74 70 00
Fax: 0224-188 50
kommun.info@sala.se
www.sala.se

Åsa Eriksson
Enhetschef

Samhällsbyggnadskontoret
asa.eriksson@sala.se
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TJÄNSTESKRIVELSE

Motion	om	tillgängligheten	i	Ekebyskolans	aula.

I	motionen	önskar	Västerpartiet	att	en	höj- och	sänkbar	talarstol	införskaffas	till	

Kommunfullmäktiges	sammanträden samt	att	scenupphöjningen	görs	mer	

tillgänglig.

Fastighetsenheten	deltog	i	en	utredning	av	sammanträdesrum	för	

Kommunfullmäktige	2005.	Utredningen	visade	att	Vallaskolans	aula	var	den	lokal	

som	bäst	lämpade	sej	med	tanke	på	säkerhet	och	tillgänglighet.

Kommunfullmäktiges	val	av	sammanträdesrum	blev	Ekebyskolans	aula.	Den	scen	

som	finns	i	lokalen	är	inte	fast	monterad utan	är	tänkt	att enkelt	kunna	flyttas	runt	i	

lokalen.	För	att	tillgängliggöra	scenen	behövs	en	ramp	som	dels	tar	upp	en	stor	yta	

av	rummet	men	även	är	svår	att	sätta	fast	på	ett	säkert	sätt.	En	höj	och	sänkbar	

talarstol	är	en	lös	inventarie	och får	därför bekostas av	verksamheten	som	hyr	

lokalen,	i	detta	fall	skolan	eller	Kommunfullmäktige.

Förslag	till	beslut:

Att	avvakta	utredningen	av	Kommunfullmäktigelokal,	och	att	när	valet	av	lokal	är	

klart	skapa	tillgänglighet	med	en	fast	installerad	scen	som	innehåller	ramp	och	

lämplig	talarstol.

Åsa	Eriksson

Fastighetschef
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DNR 2016/1479
ANNA RYDSTEDT

DIREKT: 0224-74 80 04

BARN	OCH	UTBILDNING
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YTTRANDE

Yttrande	avseende	motion	om	en	mer	tillgänglig	talarstol	i	
Kommunfullmäktige	

INLEDNING

Barn	och	Utbildning	har	inget	att	erinra	gällande	motionen	och	avstår från	att	yttra	

sig.

I	tjänsten

Anna	Rydstedt
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